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Vraag:

Graag willen wij het volgende met spoed onder je aandacht brengen en vragen je op korte termijn te 
reageren.

Wij zijn benaderd door bewoners langs de N209 (gedeelte Bergschenhoek). 

Het is thans voor de bewoners volstrekt onduidelijk wat de planning is voor de aanleg van het 
geluidscherm aldaar. Ruim een jaar geleden zijn er langs de Europasingel bomen gekapt en is de 
groenstrook tussen de Europasingel en de N209 niet echt het toonbeeld meer van schoonheid. De 
beeldkwaliteit is ernstig aangetast en er worden thans ook geen zichtbare werkzaamheden uitgevoerd 
voor de aanleg van het geluidscherm. De bewoners hebben berichten opgevangen dat in de komende 
periode er nog meer groen zal gaan verdwijnen.

Vorig jaar zijn er (pers)leidingen vervangen onder de Europasingel. Deze zijn blijkbaar nog niet in 
gebruik daar er op twee plekken een groot gat is de berm is alwaar de uiteinden van deze leidingen 
zichtbaar zijn. Deze plekken zijn op niet al te nette wijze afgezet met hekken. Dit geeft een rommelig 
en niet echt mooi beeld. Bewoners ergeren zich hier echt aan daar het de netheid van de straat niet 
ten goede komt en een niet al te fraai beeld oplevert. Het is rommelig.

Kortom, onze vragen zijn:

        Wat is de planning voor de aanleg van het geluidscherm N209 ter hoogte van 
Bergschenhoek?

Als opdrachtgever van dit project heet de provincie Zuid-Holland ons laten weten dat de 
aannemer, naar verwachting, in mei van dit jaar bekend is. Voor de zomer komt er dan 
meer duidelijk over de uitvoering van de werkzaamheden. Dit zal door de provincie en de 
aannemer met bewoners gedeeld worden op een bewonersavond. Als alles volgens planning 
verloopt, wordt het geluidsscherm in het najaar van 2022 geplaatst. Daarna worden de 
bomen en struiken langs het geluidsscherm geplant.

        Worden er in de komende maanden wederom bomen gekapt en groen verwijdert langs 
de Europasingel/N209?

Dit klopt. Er zijn bij de eerdere kapwerkzaamheden een viertal bomen (nog) niet 
meegenomen. Deze vier bomen zijn wel al onderdeel van de door de gemeente verleende 
kapvergunning. Twee van de te kappen bomen staan op de plek waar het nieuwe voetpad 
onder de N209 door wordt gerealiseerd. De andere twee staan op de plek waar een nieuwe 
duiker komt, die de verbinding vormt tussen de sloot en de nieuw aan te leggen vijver (in 
het kader van de verplichte watercompensatie).



        Kunnen de twee tijdelijke gaten aan de Europasingel op een nettere wijze worden 
afgewerkt opdat er een minder rommelig beeld ontstaat?

Op 15 maart 2022 wordt het persriool opnieuw getest. De eerdere test is niet goed verlopen. 
Na de test zal de gemeente er bij de provincie op aandringen om de bestrating netter af te 
werken dan nu het geval is.

        Kan er in de komende  weken met de bewoners gecommuniceerd worden wat de 
voortgang en de planning is en de te verwachten werkzaamheden zijn voor de realisatie van 
het geluidscherm?

Dit betreft een project van de provincie. De provincie heeft de bewoners op 21 december 
2021 geïnformeerd over de planning. Ten opzichte van deze informatiebrief is de planning 
niet gewijzigd. Op 8 maart 2022 heeft de provincie de bewoners middels een brief 
geïnformeerd over de vier bomen die nog gekapt moeten worden. Van de provincie 
begrepen wij dat de bewoners hier al eerder één op één over zijn geïnformeerd.

Wij vragen je deze vragen op korte termijn te (laten) beantwoorden.


